
Referat for bestyrelsesmøde i Benløse børnegård.
28. august 2024 Kl. 16.30-18.30

Deltagere: Charlotte, Gitte, Malene, Pernille, Pernille og Maria

Ikke til stede: Tim, Christian

Dagsorden Referat

Godkendelse af dagsorden Dagsorden godkendes. Der er enighed om
at rækkefølgen kan ændres og visse
punkter løber vi hurtigt igennem, for at
kunne fokusere på punkt vedr.
bekymringsbrev.

Orientering fra Maria/ siden sidst Maria fortæller i korte træk om
bestyrelseskursus hun og Christian deltog i.
Slides fra kurset deles med de øvrige
medlemmer. Charlotte og Marwa skal
deltage i kurset i næste uge.

Påmindelse om at svare på messenger.

Bekymringsbrev fra forældre En forældregruppe har sendt et
bekymringsbrev, som diskuteres på mødet.
Charlotte har inviteret forældrene til
dialogmøde, og bestyrelsen kommer på
baggrund af brevet til at udvikle et princip
for aflevering, der kan iværksættes snarest
muligt. Princippet forventes at blive
evalueret på næste bestyrelsesmøde.
Med afsæt i brevet diskuteres der også
formidling og kommunikation mellem
forældre og institutionen, der snakkes om
forskellige modeller herunder opslag på
aula; hvor mange, hvor ofte, hvilket indhold
osv. Der konkluderes ikke andet end at
personalet endelig skal dele de aktiviteter
de planlægger og laver med børnene, og
baggrunden for de aktiviteter, der
iværksættes.

Status fra huset - overgang til nye
stuer.

Der skal være samling for de nye grupper
på de nye stuer i morgen, torsdag, på nær
hos Spilopperne hvor det pga personale
ikke kan lade sig gøre. De vil besøge stuen
på anden vis, formentlig med andre voksne
end dem der kommer til at være tilknyttede
stuen. I øvrigt føler personalet sig klar til
den nye opdeling.



Arbejdsmiljø Vi snakker ikke om dette punkt, udover at vi
beslutter at punktet ikke længere skal være
fast på dagsordenen. Da vi ikke længere er
en selvejende institution, er det ikke aktuelt.
Evt. relevante emner ift arbejdsmiljø, kan
fremover høre under ‘status fra huset’, og
om nødvendigt tages op her.

Sommerfest 30/8 Afholdes d. 30/8. Pernille og Christian er
tovholdere fra bestyrelsen, og har styr på
hvad der mangler ift underholdning.

Ændringsforslag til budget ‘25 Der er ikke umiddelbart budgetændringer,
der vedrører Benløse børnegård direkte. På
grund af andet, mere presserende arbejde,
udarbejdes derfor ikke høringssvar i denne
omgang. Formandsnetværket i kommunen
udarbejder et samlet høringssvar, hvor
Benløse børnegård vil være
medunderskrivere, hvis det godkendes.

Øvrigt Næste møde er onsdag d. 13. november. Vi
snakker om at vi fra gang til gang tjekker op
på om den aftalte dato for næste møde
fortsat er ‘god’ for så mange som muligt.
Fremover bliver møderne afholdt fra kl
17-19
Vi snakker lidt om forældremøde, som bliver
en gang i november.
Der købes ringeklokker til toiletterne,
således at børn kan ringe når de er færdige
og har brug for hjælp.


